
Tollerup Overdrevs Vejlaug. 

Referat af bestyrelsesmøde i Tollerup Overdrevs Vejlaug den 21. april 2025 

Til stede: Klaus Mortensen, Søren Møller, Søren Thorning Andersen og Klaus Winkel. 
Søren Rosendahl og Henriette Bolt var inviteret til mødet. Henriette meldte afbud. 

1) Referat af mødet 
Søren Th. skriver et kort referat, der udsendes til medlemmerne. 

2) Siden sidst 
Vandproblemer og grøfter diskuteret. Vejlauget er i et samarbejde med Asserbo vejlaug og 
Paradisstiens vejlaug klar til nogle initiativer i forhold til grøftegravning. Bestyrelsen godkendte 
indkøb af nødvendigt udstyr i samarbejde med øvrige vejlaug. Udgift mellem 600 og 1000.- for 
vores vejlaug. Der er udarbejdet et brev til medlemmerne som beskriver initiativet, og at vejlauget 
ikke dermed overtager en opgave i forhold til grøftegravning. 

Ekstraudgift i 2024 til pålægning af grus. Vejene var dårlige efter det våde forår 2024.  

Fortsat opfordring til medlemmerne om at klippe hække og træer langs vejene.  

3) Økonomi 
Regnskabet for 2024 udviser et underskud på 12.012.- På vejlaugets konto står der 15.327.- pr.  
31. december 2024. Regnskabet blev godkendt. Udsendes til medlemmerne, og vil være at finde 
på hjemmesiden.  
Et medlem har ikke betalt kontingent for 2025, Søren Th. rykker og kontakter kommunen for at 
høre om der findes alternative ordninger…… 

Regnskabet kan hentes her: http://tollerupvejlaug.dk/Regnskaber.html  
 
4) Vedligeholdelse af vejene i 2025. 
Vejene er pæne på nuværende tidspunkt. Søren Th. bestiller maskinstationen til den sædvanlige 
påkørsel af grus. 

5) Generalforsamling i 2025?. 
Vi afholder generalforsamling i 2025. Det er nu 6 år siden sidst. Vi finder et tidspunkt i weekenden 
23/24. august. Bestyrelsen håber, at de nye beboere på vejen vil deltage.  
 

6) Eventuelt 
Intet at referere. 

 

Se eventuelt vores hjemmeside: www.tollerupvejlaug.dk 

 


